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Zápis z 2. jednání Výboru sociálního a zdravotního ZMČ Praha 10 konaného dne 18. 1. 2023 
 
Jednání bylo zahájeno v 17:07 hodin. Jednání řídila předsedkyně Výboru Mgr. Veronika 
Žolčáková, která přivítala přítomné členy i hosty. 
 
Přítomni: Mgr. Veronika Žolčáková, Mgr. Tereza Hauffenová, MBA, Mgr. Michal Kočí, 
p. David Krůta, Mgr. Kateřina Plchová  
 
Nepřítomni: Mgr. Ondřej Počarovský, Mgr. Tomáš Ján, MBA – omluveni  
 
Hosté: dle prezenční listiny  
 
 

1. Schválení programu 2. jednání VSZ 
 
Návrh programu:  
 

1. Schválení programu 2. jednání VSZ 
2. Určení ověřovatele  
3. Informace o schválení zápisu z 1. jednání VSZ  
4. Informace o činnosti LDN 
5. Informace o činnosti CSOP  
6. Návrh rozpočtu v kapitole 0051 – sociální věci  
7. Diskuse 

 
 

Hlasováno o programu ve výše uvedené podobě:  
 

Výsledek hlasování:   
  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 5 0 0 

 
 

2. Určení ověřovatele 
 
Za ověřovatele zápisu byl navržen p. David Krůta.  
 
Hlasováno o ověřovateli:  

Výsledek hlasování:   
Pro Proti Zdržel se hlasování 

5 0 0 
 

3. Informace o schválení zápisu z 1. jednání VSZ 
 
Zápis z 1. jednání VSZ byl schválen předsedou VSZ a ověřen určeným ověřovatelem zápisu. 
Zápis byl rozeslán členům VSZ. Ani na dnešním jednání nebyly vzneseny k zápisu připomínky. 
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4. Informace o činnosti LDN  
 

Předsedkyně Výboru sociálního a zdravotního přivítala a představila ředitele Léčebny 
dlouhodobě nemocných Vršovice, příspěvková organizace, MUDr. Václava Ptáčka. 
Informovala o tom, že příspěvková organizace předkládá 2 × ročně písemnou zprávu o provozu 
a hospodaření (a to vždy stav k 30. 6. a 31. 12.). Na žádost Výboru pak v mezidobí (též 2 × 
ročně), přichází ředitel organizace s ústní informací o situaci v organizaci. Předsedkyně Výboru 
požádala pana ředitele o stručné představení organizace a informaci o provozu.   
 
 
Ředitel organizace představil rozpočet na rok 2023. Poté informoval o provozních 
záležitostech organizace: Nebyla prodloužena kompenzační vyhláška, od dubna 2022 se začala 
obložnost vracet na původní čísla, čerpali od MČ provozní příspěvek  1 mil. Kč. Začali šetřit na 
plyn a elektřinu. Rekonstrukce kotelny, změna podmínek, dodavatel odstoupil. Skončilo 
pojištění na kotelnu.)  
 
Diskuse: Mgr. Žolčáková, Mgr. Kočí  
 
 
 

5. Informace o činnosti CSOP  
 
Předsedkyně Výboru sociálního a zdravotního přivítala a představila paní Evu Lexovou, 
pověřenou řízením Centra sociální a ošetřovatelské pomoci v Praze 10, příspěvková 
organizace. Informovala o tom, že příspěvková organizace předkládá 2 × ročně písemnou 
zprávu o provozu a hospodaření (a to vždy stav k 30. 6. a 31. 12.). Na žádost Výboru pak 
v mezidobí (též 2 × ročně), přichází ředitel organizace s ústní informací o situaci v organizaci. 
Předsedkyně Výboru požádala paní ředitelku o stručné představení organizace a informaci 
o provozu.   
 
Paní ředitelka představila vedoucí ekonomické sekce paní Ing. Evu Zárybnickou. Poté 
informovala o provozních záležitostech organizace: CSOP poskytuje 9 registrovaných služeb, 
pobytové, domy se zvláštním režimem atd. Měli problémy s energiemi. Došlo k rekonstrukci 
jídelny, rekonstrukcím bytů v Domě spokojeného žití v Sámově, dovybavily se prostory v 
Jasmínově ulici pro provoz dětských skupin. Včas zažádali o dotaci MPSV a grant MHMP. DZR 
Zvonková - Vážka - obhájili certifikát kvality. 
 
Diskuse: Mgr. Žolčáková, Mgr. Kočí  
 
 
Mgr. Kočí požádal, aby bylo zapsáno, že navrhuje, aby do příštího Katalogu sociálních 
a návazných služeb organizace zařadila informaci o nabídce prostor na Zámečku ke 
komerčnímu pronájmu.  
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6. Návrh rozpočtu v kapitole 0051 – sociální věci 
 

Podkladové informace byly členům VSZ rozeslány v pátek 13. 1. 2023. Informaci o navrženém 
rozpočtu v kapitole 0051 přednesl Pavel Petřík.  
 
Diskuse: Mgr. Kočí  
 
Hlasováno o usnesení VSZ/02/01: 
 
Výbor sociální a zdravotní 
 

I. bere na vědomí návrh rozpočtu na rok 2023 v odvětví 0051 (sociální věci)  
 
 
Výsledek hlasování: 

 
Výsledek hlasování:   
Pro Proti Zdržel se hlasování 

5 0 0 
 
 

7. Diskuse 
 

Mgr  – oddělení projektu inovací na MPSV. Představil teze projektu, který by mohl 
reagovat na situaci rodin, které se dostaly do tíživé finanční situace. Je postaven na spolupráci 
mezi komerčními subjekty, neziskovým sektorem a veřejnou správou. Spočívá v pronájmu 
nových, energeticky úsporných, spotřebičů rodinám.  (Prezentaci členové VSZ obdrží.)   
 
K tomu diskutoval: MgA. Kašpar, Mgr. Hauffenová, Mgr. Plchová, p. Krůta, Mgr. Kočí, Ing. 
Zárybnická.   
 
MgA. Kašpar – sdělil, že plánuje navázat na práci pracovní skupiny, která připravovala podklady 
pro koncepci rodinné politiky MČ Praha 10.   
 
Mgr. Kočí – doporučuje do dalšího katalogu informace o „seniorské obálce“.  
 
Předsedkyně  VSZ poděkovala všem členům i hostům za účast na jednání a jednání v 18:20 
hod. ukončila.  
 
David Krůta        Mgr. Veronika Žolčáková 
ověřovatel zápisu       předsedkyně VSZ 
 
 
Pavel Petřík   
tajemník VSZ  
 
V Praze 1. 2. 2023 


